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Protokół Nr 3/17 

 

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej 

odbytej w dniu 28 marca 2017 r. w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego                   

w Zduńskiej Woli, ul. Złotnickiego 25, o godz. 13:00 – 13.30. 

 

Lista obecności członków Komisji jak i zaproszonych gości, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia Komisji. 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

4. Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego o stanie 

bezpieczeństwa sanitarnego powiatu zduńskowolskiego za rok 2016.   

5. Informacja o programach profilaktycznych zaplanowanych do realizacji w 2017 

roku przez Zduńskowolski Szpital Powiatowy Sp. z o.o. w Zduńskiej Woli.   

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie założenia Szkoły Policealnej dla 

Dorosłych nr 5 w Zduńskiej Woli.   

7. Raport o stanie środowiska w województwie łódzkim.  

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXV/86/16          

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zduńskowolskiego na lata 2017-2035  –   FK.5/17.   

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXV/87/16           

w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2017 – FK.6/17.    

10. Sprawy różne. 

11. Zakończenie posiedzenia.  

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący komisji Pan Dariusz Kubiak witając 

członków Komisji jak i zaproszonych gości, stwierdził kworum. 

 

Punkt 2 

Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 
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Komisja jednogłośnie (ogółem 6  głosów „za”) przyjęła porządek posiedzenia. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 6 głosów „za”) przyjęła protokół z ostatniego 

posiedzenia Komisji. 

 

Punkt 4 

Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego o stanie 

bezpieczeństwa sanitarnego powiatu zduńskowolskiego za rok 2016.   

 

Komisja przyjęła w/w informację. 

 

Punkt 5 

Informacja o programach profilaktycznych zaplanowanych do realizacji w 2017 roku 

przez Zduńskowolski Szpital Powiatowy Sp. z o.o. w Zduńskiej Woli.   

 

Przewodniczący komisji Dariusz Kubiak zapytał ile środków zostało zaplanowane 

pierwotnie na realizację tych programów. Jakie było zainteresowanie.  

 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Wspierania Przedsiębiorczości  Magdalena 

Szymczak poinformowała, że w budżecie zaplanowana została kwota w wysokości 

80.500 zł. Jest wniosek  o zwiększenie środków o 9500 zł. Jest to związane ze 

zmianą badań jakie będzie przeprowadzał szpital w profilaktyce raka jelita grubego. 

Szpital zaproponował tutaj badania kolanoskopowe, które są znaczenie droższe niż 

poprzednie badania tj. badania krwi. Zainteresowanie było duże, szczególnie przy 

badaniu pod kątem raka pęcherza moczowego.   

 

Przewodniczący komisji Dariusz Kubiak zapytał czy w zeszłym roku został 

wykorzystany limit. Czy było większe zapotrzebowanie  niż zaplanowano pieniędzy.  
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Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Wspierania Przedsiębiorczości  Magdalena 

Szymczak zapotrzebowanie było większe niż zaplanowano środków. Środki nie 

zostały w pełni wykorzystane w profilaktyce raka jelita grubego, gdyż nie wszyscy 

badani wymagali dalszych kompleksowych badań.  

 

Przewodniczący komisji Dariusz Kubiak na sesji budżetowej było podnoszone, by 

informacja dotarła do ościennych gmin. Czy takie działania zostały podjęte.  

 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Wspierania Przedsiębiorczości Magdalena 

Szymczak potwierdziła, że takie działania zostały podjęte. Pierwsze kroki zostały 

skierowane do gmin, ulotki przekazano do gmin i do sołtysów.  

 

Przewodniczący komisji Dariusz Kubiak podniósł temat braku lekarza pediatry na 

dyżurze na pomocy doraźnej przy zduńskowolskim szpitalu.  

 

Prezes Zduńskowolskiego Szpitala Janusz Ratajczyk poinformował, że była to 

wyjątkowa sytuacja i miała miejsce z powodu choroby lekarza. Można było 

skorzystać z  porady lekarskiej na oddziale dziecięcym. 

 

Przewodniczący komisji Dariusz Kubiak poinformował, że taka informacja nie była 

udzielana.  

 

Punkt 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie założenia Szkoły Policealnej dla 

Dorosłych nr 5 w Zduńskiej Woli.   

 

Przewodniczący komisji Dariusz Kubiak zapytał czy taka szkoła nie mogłaby 

funkcjonować w ramach zespołu szkół.  

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że jest pomysł by na bazie I liceum 

utworzyć szkoły policealne dwóch typu. Nie można tego dokonać w jednym kroku. W 

pierwszej kolejności należy powołać Radę Pedagogiczną. Z doświadczenia wiadomo, 

że utworzenie szkoły policealnej na bazie liceum dziennego nie sprawdza się. 

Dyrektorzy szkół skupiają się na szkołach dziennych. Na 4 szkoły 3 są nieaktywne. 
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Nabór był śladowy i z czasem zanikł. Wynika to z ostrej walki o ucznia Szkoła 

policealna na ul. Edukacji Narodowej nie jest połączona z liceum, funkcjonuje jako 

odrębna jednostka. W tym przypadku zaangażowanie człowieka zakończyło się 

sukcesem. Szkoły niepubliczne Żak, Awangarda, swego czasu szkoła Pana Piontka -  

pobierają około 2 mln zł z budżetu rocznie. Prowadzą aktywną walkę o pozyskanie 

ucznia.  Przejście Żaka do Sieradza daje szansę na wyjście z ofertą do ucznia. Jest 

także pomysł na utworzenie szkoły dla młodzieży.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 6 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

 

Punkt 7 

Raport o stanie środowiska w województwie łódzkim.  

 

Komisja przyjęła w/w raport. 

 

Punkt 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXV/86/16                         

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego 

na lata 2017-2035  –   FK.5/17.   

 

Starosta Wojciech Rychlik przedstawił autopoprawki do uchwał; 

1/ dotyczy zmiany montażu finansowego przedsięwzięcia majątkowego pn: 

„Nowoczesny zawód w nowoczesnej szkole- modernizacja Zespołu Szkół                                             

w Zduńskiej Woli Karsznicach – zadanie I: budowa sali gimnastycznej wraz                            

z zapleczem i dwiema salami dydaktycznymi dedykowanymi dla uczniów liceum                         

o profilu wojskowym wraz z I wyposażeniem” poprzez zwiększenie jego limitu w roku 

2018 o kwotę 1 710 920 zł.  

2/ zwiększenie o kwotę 2478 zł limitu roku 2018 w ramach przedsięwzięcia 

bieżącego pn: „wykonanie i dostawa tablic rejestracyjnych dla potrzeb Powiatu 

Zduńskowolskiego.  

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak nawiązał do projektu „Aktywna Dolina Rzeki 

Warty” gdzie mowa o dodatkowych robotach na PMOS, zapytał jakie to roboty. 
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Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że uchwała zawiera korektę montażu 

finansowego. Roboty o których mowa to jeśli chodzi o PMOS to będzie to:  położenie 

kostki, zaplecze do składowania sprzętu, siłowania zewnętrzna, miejsce odpoczynku 

rowerzystów. Odnośnie Powiatowego Urzędu Pracy planuje się wybudowanie 

parkingu. Po zakończeniu projektu planowane jest przeniesienie Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie na ul. Dąbrowskiego. W to miejsce zostanie przeniesiony 

Wydział Promocji, Kultury i Sportu oraz miejsce odpoczynku rowerzystów.   

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 6 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały wraz z autopoprawką.   

 

Punkt 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXV/87/16                             

w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2017 – FK.6/17.    

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak nawiązał do uzasadnia gdzie mowa                           

o wygenerowaniu dodatkowych środków przez takie szkoły jak: Zespół Szkół 

Specjalnych -5000, I Liceum Ogólnokształcące - 4990, Zespół Szkół Elektronicznych 

– 4659 i Zespół Szkół Zawodowych – 54.1000 zł.  - zapytał z czego wynika znaczna 

kwota w porównaniu do innych szkół.  

 

Skarbnik Powiatu Anna Królikowska poinformowała, że jeżeli chodzi o Zespół Szkół 

Zawodowych to gównie środki pochodzą z biblioteki, w pozostałych szkołach to 

sklepiki szkolne.  

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak w uzasadnieniu jest mowa o zakupie  

zagęszczarki – zapytał do czego służy taka zagęszczarka.  

 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Piotr Pacelt wyjaśnił, że służy ona do 

zagęszczania materiału stosowanego do uzupełnienia ubytków np. kostki.  

 

Wiceprzewodniczący Stanisław Szuster zapytał w jaki sposób mobilny licznik 

drogowy pomoże w utrzymaniu stanu dróg.  
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Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Piotr Pacelt poinformował, że tego typu licznik 

służy do pomiaru natężenia ruchu na przejazdach kolejowych. Takie działanie musi 

być udokumentowane.  

 

Wojciech Rychlik dodał, że w tej sprawie jest wydane stosowne rozporządzenie.  

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak zapytał czy takie urządzenie musi być 

aktualizowane. 

 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Piotr Pacelt poinformował, że takie urządzenie 

podlega gwarancji i jest serwisowane.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 5 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

 

Punkt 10 

Sprawy rożne. 

 

Radny Dariusz Kubiak zapytał na jakim etapie są sprawy związane z ul. Wiejską. 

 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Piotr Pacelt poinformował, że w zeszłym roku 

powiat nie otrzymał dofinansowania, projekt przeszedł pozytywną ocenę, ale nie było 

wystarczającej liczby środków. Po negocjacjach, projektant zgodził się przygotować 

uproszczoną dokumentację, gdyż pierwotny projekt opiewał na wielomilionowe kwoty. 

Zostanie położona jedna warstwa bitumiczna i pobocza. Jest podpisana umowa na tą 

dokumentację i przed wakacjami zostanie ogłoszony przetarg.  

 

Wiceprzewodniczący komisji Stanisław Szuster złożył wniosek by komisja dokonała 

objazdu dróg na terenie gminy Szadek. Poprosił także o wywiezienie pisaku z ul. 

Widawskiej w Szadku oraz przycięcie krzaków przy drogach.   

 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Piotr Pacelt poinformował, że do 17 kwietnia 

postara się ten piach usunąć z ulicy, odnośnie krzaków, około 10 dni temu został 
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zakupiony rębak i przystąpią do prac.  Na pobocza chcą wykorzystać kruszywo                     

z betonu. 

 

Wiceprzewodniczący Stanisław Szuster stwierdził, że skruszony beton nie sprawdzi 

się.  

 

Punkt 11 

Zakończenie posiedzenia Komisji.     

 

Posiedzenie zamknął Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak. 

 

                                                                               

                                                                                        Przewodniczący Komisji 

                                                                                                                                                                                               

                                                                                               Dariusz Kubiak  

 

P.E. Szymczak 


